



To: Jordan Securities Commission, Amman Stock Exchange Company's Name: JORDANIAN SAUDI INVESTMENT HOUSE FOR DEVELOPMENT AND INVESTMENT Date: 01-08-2026 07:01:55 PM Subject: Changing the date of the regular general assembly	السادة هيئة الأوراق المالية السادة بورصة عمان اسم الشركة: بيت الاستثمار الأردني السعودي للتطوير والاستثمار التاريخ: 01-08-2026 07:01:55 PM الموضوع: تعديل موعد اجتماع الهيئة العامة العادية
Referring to the disclosure instructions for issuing companies and accounting standards, we would like to inform you that the Board of Directors decided in its meeting held on 1/8/2026 to postpone the company's general assembly meeting, originally scheduled for Monday, 10/8/2026, to Wednesday, 19/8/2026, at 12 PM via video conferencing on ZOOM.	بالإشارة إلى تعليمات افصاح الشركات المصدرة والمعايير المحاسبية ، يرجى إعلامكم بأن مجلس الإدارة قد قرر في جلسته المنعقدة بتاريخ 2026/8/1 تأجيل موعد اجتماع الهيئة العامة للشركة والمزمع عقده يوم الاثنين تاريخ 2026/8/10 ، ليصبح يوم الأربعاء تاريخ 2026/8/19 في تمام الساعة 12 ظهراً عبر وسيلة الاتصال المرئي على موقع ZOOM
01-08-2026	01-08-2026
Please accept our sincere thanks and appreciation. Chairman of Board of Directors User Name: Osama Al-nafea	وتفضلوا بقبول فائق الاحترام. رئيس مجلس الإدارة اسم المستخدم: Osama Al-nafea